
N-VA Tessenderlo in beeld

   BOEKVOORSTELLING 
In het voorjaar stelden Theo Francken en 
Peter Buysrogge hun boek over de toe-
komst van de NAVO voor in Hasselt. Ook 
een delegatie van ons afdelingsbestuur 
tekende present. En mocht u het nog niet 
gelezen hebben: ’t is een aanrader, het 
boek!

   LEDENBBQ 
Ook dit jaar trakteerden we onze leden 
op een gezellig samenzijn. Na een mooie 
wandeling schoven we met z’n allen onze 
voetjes onder tafel. Bij een goed glas wijn 
werden er boeiende gesprekken gevoerd, 
terwijl de kleinsten konden ravotten in de 
tuin.

Beste inwoner

2022 loopt op z’n laatste benen. Het 
werd een jaar waarin met mond-
jesmaat het normale leven weer 
kon hervatten. Het jaar ook waarin 
we -eindelijk- weer volop contact 
mochten hebben met elkaar. En of dat 
deugd deed! 

Intussen zat ook onze fractie de afge-
lopen maanden niet stil. We bewezen 
met N-VA Tessenderlo meermaals 
dat het ook vanuit de oppositie wel 
degelijk mogelijk is om een verschil 
te maken. Benieuwd geworden? Ver-
derop in dit blad vindt u alle details!

We kunnen met bestuur en fractie 
positief terugkijken op het afgelopen 
jaar en zijn helemaal klaar om onze 
blik te richten op 2023. Een nieuw 
jaar, maar wat wel hetzelfde blijft 
is de inzet die u van onze Looise 
N-VA-ploeg mag verwachten. Elke 
dag opnieuw zullen we hard werken 
om van ons mooi Looi een nog betere 
plek om te wonen, werken en leven 
te maken. 

Heeft u suggesties over hoe we dit 
kunnen realiseren? Geef ons dan 
zeker een seintje, we gaan graag aan 
de slag met uw feedback!

Tot slot wil ik namens het afdelings-
bestuur u alle goeds toewensen voor 
het nieuwe jaar!

Looise groeten,

Ronny Carmans
Afdelingsvoorzitter

   AMERIKAANSE EETDAG 
Een eetdag organiseren, eindelijk kon 
het weer als vanouds. Dit jaar sloegen we 
voor het eerst de handen in elkaar met 
N-VA Ham. Het werd een dag vol lekkers 
en een fijn weerzien met sympathisanten. 
Dankjewel voor jullie komst allemaal, en 
tot in 2023! Voor de aandachtige kijker: 
Op de foto onze afdelingsvoorzitter 
Ronny Carmans.

   ZOMERFEEST N-VA
Naar goede gewoonte tekende onze afde-
ling present op het jaarlijkse N-VA-feest, 
dat voor een keertje uitzonderlijk in de 
zomer doorging. Minister Ben Weyts po-
seerde er bereidwillig met Loois gemeen-
teraadslid Isabelle Kortleven. 
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Constructief oppositie voeren loont! 
Dossiers uitspitten, brainstormen over nieuwe ideeën, kritische vragen stellen, voorstellen uitwerken en ter goedkeuring  
voorleggen,... De Looise N-VA-fractie deed het weer volop de afgelopen maanden, en met succes! Dat het verschil maken  
vanuit de oppositie niet onmogelijk is, kan u hieronder ontdekken.

Vernieuwde Kraanhof geopend, zonder dure 
kraanvogel 
Allereerst, net als vele Looise kinderen is ook N-VA Tessenderlo tevreden dat 
de vernieuwde speeltuin af is. 

Daarnaast is de fractie ook zeer opgelucht dat de meerderheid het idee van een 
dure kraanvogel heeft laten varen. “Deze kraanvogel moest de mascotte worden 
voor het vernieuwde Kraanhof”, duidt fractievoorzitter Liesbet Geyskens. “Het 
zou echter vooral een dure vogel worden. We vonden deze enorm grote uitgave 
niet verantwoord voor een ‘landmark’ die quasi geen spelwaarde had. We zijn 
dan ook tevreden dat de meerderheid onze visie hierin volgde; het idee van de 
kraanvogel is intussen opgeborgen.”

Ah ja, wie al in z’n schoenen gesprongen is om het vernieuwde Kraanhof te gaan 
ontdekken… De speeltuin is momenteel afgesloten, onder meer omdat er gras is 
ingezaaid tussen de speeltoestellen. Even geduld dus nog tot komend voorjaar! 

Wat met het dienstgebouw?

Onze fractie krijgt regelmatig de vraag of het nieuwe dienstgebouw van het Kraan-
hof gehuurd kan worden. Momenteel is dit nog niet het geval, maar ten laatste 
tegen de zomer zal dit normaal mogelijk zijn. Heeft u hier intussen al vragen over? 
Contacteer dan gerust de jeugddienst van de gemeente voor verdere info!

Liesbet Geyskens aan het vernieuwde Kraanhof.

Liesbet Geyskens in de Kerkstraat, een van de nieuwe fietsstraten.

Eerste stappen richting verkeersveiliger 
centrum gezet? 
Het fietsbeleidsplan was er helaas nog steeds niet bij het begin van het 
nieuwe schooljaar. Dat weerhield de meerderheid er echter niet van om 
reeds enkele maatregelen te nemen. 

“Onze fractie riep vorig jaar in september de meerderheid op tot actie om 
specifiek de verkeersveiligheid rond de schoolomgevingen te verhogen. 
We zijn dan ook tevreden dat er sinds dit najaar eindelijk schot in de zaak 
lijkt te komen”, duidt fractievoorzitter Liesbet Geyskens.

Zo werden onder andere de straten rond de Markt fietsstraten. 
“Het is positief dat er na lange tijd beweging is in het mobiliteitsdossier. 
We vinden het echter als fractie cruciaal dat elke genomen maatregel 
doelgericht en doeltreffend is. We zullen altijd bijzondere aandacht blijven 
hebben voor de meest kwetsbare weggebruikers, maar nooit zonder het 
totale plaatje uit het oog te verliezen. Wat onze fractie betreft, heeft elke 
weggebruiker zijn plaats, ook in het Looise centrum. U mag er dan ook 
vanop aan dat de N-VA-fractie het hele mobiliteitsdossier kritisch-con-
structief zal blijven opvolgen!”, besluit Liesbet Geyskens. 
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N-VA-fractie vraagt en krijgt eerste Looise gemeenteraadscommissie 
De meerderheid is de opmaak van een masterplan 
Tessenderlo-centrum gestart. Dit plan zal mogelijk 
het beeld van het centrum grondig wijzigen. De N-VA-
fractie pleitte op de gemeenteraad dan ook voor het 
oprichten van een gemeenteraadscommissie over dit 
dossier, om zo over meerderheid en oppositie te kun-
nen komen tot een gedegen toekomstvisie.

“We kennen in de Looise gemeenteraad helemaal geen 
traditie van commissies. Onze fractie ziet hierin echter 
een grote meerwaarde, zeker bij uitvoerige dossiers 
zoals dit. We zijn dan ook tevreden dat de meerderheid 
ons voorstel volgde”, duidt raadslid Ronny Carmans. 
“Deze commissie is een mooie kans om dit belangrijke 
dossier goed voor te bereiden vooraleer het definitieve 
plan naar de gemeenteraad gaat. Onze fractie zal deze 
kans dan ook met beide handen grijpen. Hopelijk 
smaakt het ook bij de meerderheid naar meer, en kun-
nen we deze werkwijze in de toekomst uitbreiden naar 
andere grote dossiers.”

Over welke plekken gaat het juist?

Het masterplan zal de toekomstmogelijkheden voor vier sites in 
het centrum van Tessenderlo bundelen:
* site scholencampus op de hoek H.-Hartlaan-Stationsstraat
* zone Vismarkt-Groenstraat
* zone Kerkstraat
* zone tussen Neerstraat-Kolmen

Heeft u suggesties over (een van) deze sites?

Geef ons dan zeker een seintje, dan nemen we je feedback 
graag mee naar de commissie!

Weetje

Net als de gemeenteraadszittingen zijn ook commissievergade-
ringen toegankelijk voor publiek, kom dus zeker eens kijken en 
luisteren!

Hoe zit het intussen met de fusie tussen Ham en Tessenderlo? 
De langverwachte visienota is eindelijk klaar. Hierin doen Tessenderlo en Ham uit de doeken 
hoe ze de toekomstige gemeente zien. Wil je over deze nota van gedachten wisselen samen met 
beide N-VA-fracties? Geef ons dan zeker een seintje en dan nodigen we je uit! 

Een nieuwe gemeente krijgt verplicht een overkoepelende naam. N-VA Ham en Tessenderlo be-
zorgden het fusieteam jullie naamsuggesties uit de bevraging die ze vorig najaar deden. Jullie, 
de Looienaars en Hammenaars, krijgen trouwens het laatste woord over deze nieuwe naam!

N-VA Tessenderlo en Ham trekken naar het Vlaams Parlement 
Wilde u altijd al eens een kijkje nemen achter de schermen van het Vlaams Parlement? Grijp 
dan nu uw kans! Samen met de buren van N-VA Ham bezoekt N-VA Tessenderlo op woensdag 
22 maart 2023 het Vlaams Parlement. In de voormiddag staat er een deskundige rondleiding 
op het programma en na de lunch is er de mogelijkheid tot het live bijwonen van de plenaire 
zitting. 

Zin gekregen om mee te gaan? 

Contacteer ons dan via tessenderlo@n-va.be of op 0472/582129 (Ronny Carmans)

Raadslid Ronny Carmans op de Vismarkt, een van de sites in het masterplan.

www.n-va.be/tessenderlo
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling
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Evolutie Vlaamse begroting


